

Eskilstunaskyttets Samarbetsorganisation

ORDFÖRANDE MÖTE 28/10 19:00

Plats: Skyttepaviljongen i Hugelsta

Närvarande:

Michael Larsson	Skjutbanechef Kultur och Fritid
Michael Bjurshagen	S:t Eskils Skyttar
Alex Sjöberg	Styrelsen samskyttet/S:t Eskils Skyttar
Tomas Maxe	Ärla SKF
Tomas Soldin	Eskilstuna SKF
Lars-Erik Enqvist	Eskilstuna SKF
Dan Melin	Eskilstuna PK
Göran Åhlin	Bälgviken SKF
Roger Svärd	Eskilstuna PK
Joel Edving	Eskilstuna JSK
Fredrik Lindblad	Styrelsen Samskyttet

1. Mötets öppnande

Ordförande Fredrik Lindblad öppnade mötet

2. Val av ordförande och sekreterare för mötet

Ordförande: Fredrik Lindblad

Sekreterare: Joel Edving

3. Val av justeringsman

Tomas Soldin valdes till att jämte ordförande justera protokollet.

4. Föregående protokoll, läggs ut av Alex Sjöberg

Inte tillgängligt vid mötet.

5. Ny skjutbanechef

Michael Larsson den nye skjutbanechefen presenterade sig och sin plan över hur han kommer att jobba och redan har börjat göra.

Han informerade även om att fiber kommer att installeras i stora paviljongen och i samband med det kommer det att installeras RCO lås där.

Man tittar också på en SIUS lösning till bland annat men inte begränsat till 300 meters banan som har SIUS idag.

Har fått in offerter från 3 olika leverantörer.

6. Information angående avtal och gränsdragningslistan

Avtalet som presenterades tidigare i år och den tillhörande gränsdragningslistan signerades av både Kultur och Fritid och Samskyttet tidigare i år.

Så efter några år med förhandlingar och olika summor som diskuterats fram och tillbaka under tiden är nu äntligen avtalet på plats.

Gränsdragningslistan, den är på en väldigt hög nivå där den beskriver vem som ansvarar för vad, men inte helt tydligt på vem som ska göra vad och när. Därför bestämde mötet att styrelsen för Samskyttet får ta fram ett förslag på ansvarsområden, att exempelvis 300 meter SIUS är det Eskilstuna SKF och Bålgviken SKF som ansvarar för, att nedre pistolbanan ansvarar EPK för och Handeldvapen ansvarar för övre och så vidare. Det betyder att alla befintliga vallar som är i bruk ska få en eller flera föreningar som har ett huvudansvar för respektive vall. Och att man då mer i detalj beskriver vad som respektive förening ansvarar för att göra och vad Kultur och Fritid ansvarar för. Så att det blir tydligare vad som behöver göras. Michael Larsson, den nya skjutbanechefen, föreslog också att man bestämmer när man ska göra det också.

Som exempel fältet framför 300 meters banorna ansvarar Kultur och Fritid att det blir klippt och om vi då bestämt att det klipps fyra gånger per år och när, till exempel April, Juni, August och September.

När det gäller stora paviljongen så var ett förslag att det en förening ansvarar för den årsvis.

7. Övriga frågor

- ☐ Sophantering
 - o Grovsopor, Samskyttet har ansvar och avtal för detta
 - ☐ I befintlig container vid stora paviljongen för alla föreningar
 - ☐ Jaktskyttet har egna som sägs upp.
 - o Hushålls sopor, Kultur och Fritid har ansvar och avtal för detta
 - ☐ I soptunnor behövs 1-2 vid stora paviljongen, helst stå på annan plats än vid container så att man skiljer på grov- och hushållssopor- helst 600 liters tunnor
 - ☐ Jaktskyttet behöver 2, en vid jaktskyttepaviljongen och en vid ålgbanan. 600 liters tunnor
 - o Alla andra tunnor som står vid vallar är för grovsopor och ska tömmas i containern.
- ☐ Maskinpark, enligt avtalet så ska KoF tillhandhålla viss utrustning
 - o Kommer att finnas Åkgräsklippare, vanlig gräsklippare, röjsåg och lite annat.
 - o Fyrhjuling och lastmaskin kommer även det att finnas
 - o En del kommer att vara placerade i 40 fots containern medan annat kommer att vara placerad på annan plats men köras upp så att det är tillgängligt vid behov. Kontakta Skjutbanechefen när behov uppstår.
- ☐ Stadgeändringen extra årsmötet
 - o Frågan röstades ner på det extra årsmötet och det kommer att skickas in en ny motion för detta. Förslaget går ut på att varje förening har en representant i Samskyttets styrelse. Lyfts på kommande årsmöte.
 - o Valberedningen behöver därför ta fram kandidater enligt det som gäller nu.
- ☐ Skuld
 - o EJSK väntar på en kredit som härrör från försäkringsärendet kring nytt larm i jaktskyttepaviljongen. Ordförande stämmer av med kassören.
- ☐ 300 Meter SIUS
 - o Vid flera tillfällen har dörrar stått olåsta, både ut mot fältet men även andra dörrar. Påminna föreningar om att alla dörrar måste vara låsta när banan inte används.

□ H-Vallen

- o Skräpigt på och runt vallarna, behövs en container där. Smedjan har flyttat sin container till K vallen men bedriver merparten av sitt skytte på H. Mötet föreslår Smedjan att de flyttar tillbaka containern
- o Bilar parkerar på vägen, vilket gör det trångt och svårt att ta sig förbi. Se över möjligheten att göra i ordning den nu avstängda parkeringen och öppna upp den för parkering, ordna en gångbro över diket så att tränande och tävlande enkelt kan parkera där och gå över diket.
Då skulle man också kunna ställa containern där.

□ Bokningsmötet

- o Kallat till ett bokningsmöte, flera föreningar saknar bekräftelse på att ansvariga har tagit emot önskemålen. Ordförande stämmer av med berörda och ser till så att de bekräftar att de tagit emot bokningsönskemålen.
- o Mötet ber också ansvariga att skicka ut om det är eventuella krockar så att man kan försöka lösa dem innan mötet.

□ RBOK

- o Framkom ett förslag om att uppdatera RBOK så att man kan ställa in så att man ser vyer, för att på så sätt enklare kunna se de vallarna man är intresserad av. Maxe hade tagit fram ett förslag sedan tidigare och skickar det till skjutbanechefen.

□ Bullermätningar

- o Ska göras tre gånger per år enligt önskemål från Katja på miljökontoret. Kvarstår 1 för 2025, Ärla tar på sig att genomföra detta på sin mörkerfälttävling. Skjutbanechefen har utrustningen.

10. Mötets avslutande

Ordförande tackar för visat intresse och avslutar mötet.

Joel Edving, Sekreterare



Tomas Soldin, Justeringsman



Fredrik Lindblad, Ordförande

